
Anonymizováno dle zákona č. 110/2019 Sb. o zpracování osobních údajů 
 

Město Kyjov 

Z Á P I S 
 

z XVII. zasedání Zastupitelstva města Kyjova konaného dne 22. dubna 2025 v estrádním 

sále MKS.  

___________________________________________________________________________ 
přítomni: 20 členů ZM, tajemník, zapisovatelka 

pozdní příchod: Ing. Gustyová 

dřívější odchod: M. Kudela 

 

1. Zahájení, schválení programu   
 

Zasedání zastupitelstva města v 17:00 hod. zahájil a řídil starosta města Mgr. František Lukl, 

MPA. Přivítal přítomné, konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva 

města (20 členů), a toto je schopno jednat a právoplatně se usnášet.  

 

Zapisovatelkou byla určena Ing. Hana Crhounková. Ověřovateli zápisu z XVII. zasedání ZM  

starosta navrhl Bc. Antonína Kuchaře a Mgr. Iva Pojezného. 

 

Zastupitelstvo města Kyjova schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu XVII. zasedání 

zastupitelstva města Bc. Antonína Kuchaře a Mgr. Iva Pojezného. 

HLASOVÁNO (20, 0, 0) 

 

PROGRAM: 

 

1. Zahájení, schválení programu 

2. Informace z jednání Finančního výboru 

3. Informace z jednání Kontrolního výboru 

4. Informace z Redakčního výboru 

5. Rozpočtová opatření roku 2025 

6. Schválení změny stanov VaK Hodonín a.s. 

7. Programové dotace z rozpočtu města 

8. Individuální dotace z rozpočtu města 

9. Program regenerace MPZ Kyjov 2025 

10. Program rozvoje města 

11. Návrhy členů zastupitelstva města  

12. Volná rozprava 

13. Závěr  

 

Zastupitelstvo města Kyjova schvaluje program XVII. zasedání Zastupitelstva města Kyjova. 

HLASOVÁNO (20, 0, 0)  

 

Před začátkem samotného jednání krátce vystoupila cimbálová muzika ZUŠ Kyjov. 

 

2. Informace z jednání Finančního výboru 
 

RNDr. Válka, předseda výboru 

- konstatuje, že výbor doporučil RO 407-414 ke schválení 



- na posledním jednání výboru byly probírány programové dotace, které doporučili ke schválení 

 

Zastupitelstvo města Kyjova bere na vědomí informace z jednání finančního výboru konaného 

dne 8. dubna 2025. 

 

HLASOVÁNO (20, 0, 0)  

starosta 

- navrhl společné jednání Finančního a Kontrolního výboru, a to ve dvou záležitostech – 

kontrola myslivosti a kontrola uzavření smlouvy a souvisejících záležitostí na pronájem 

prostoru restaurace U Radnice; problematika se dotýká obou dvou výborů, proto bude nejlepší 

společné jednání 

 

Ing. Berka  

- doplnil, že dopis s podnětem, který zastupitelé obdrželi ohledně kontroly uzavření smlouvy 

na pronájem prostoru restaurace, nebyl projednáván na Finančním výboru 

 

 

3. Informace z jednání Kontrolního výboru 

 
Mgr. Fridrich, předseda výboru 

- konstatoval, že podnět na kontrolu uzavření smlouvy na pronájem prostor restaurace U 

Radnice přišel od občana, proto ho výbor zaslal všem zastupitelům, ať rozhodnu, jak dál 

postupovat, tedy je rád za návrh pana starosty na společné jednání výborů  

- od posledního výboru jsou stanoveni vždy 2 ověřovatelé zápisu; před hlasováním každého 

věcného usnesení je ověřeno, zda všichni členové rozumí textu a formě usnesení 

- z minula byl podnět na prověření porušení zákona ze strany pana tajemníka – po prostudování 

materiálů a diskuzi došli členové výboru k závěru, že daná záležitost není předmětem 

Kontrolního výboru; není vyloučeno kontrolovat činnost tajemníka, ale musí se jednat o 

pověření ze strany zastupitelstva 

Zastupitelstvo města Kyjova bere na vědomí zápis z 11. jednání Kontrolního výboru 

Zastupitelstva města Kyjova. 

 

HLASOVÁNO (20, 0, 0)  

 

17:22 příchod Ing. Gustyová – počet přítomných zastupitelů 21 

Zastupitelstvo města Kyjova v souladu s doporučením kontrolního výboru dle § 119 odst. 3, 

písm. c) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, pověřuje Kontrolní a 

Finanční výbor kontrolou hospodaření Lesů města Kyjova na úseku myslivosti a prověřením 

v souvislosti s uzavřením smlouvy na pronájem prostor restaurace U Radnice, výběrovým 

řízením a všech souvisejících záležitostí. 

 

HLASOVÁNO (21, 0, 0)  

 

Ing. Berka 



- uvítal možnost společného jednání výborů, které bude bráno jako pracovní jednání, následně 

si jednotlivé výbory k daným záležitostem zaujmou svá stanoviska 

 

4. Informace z Redakčního výboru 
Mgr. Moudrá, předsedkyně výboru 

- posledního výboru se zúčastnila i paní tajemnice Mgr. Kmentová, redaktorka paní Raiskubová 

a pan Tříska, koordinačního pracovníka, který podal informace ohledně probíhajícím  dotazníku  

Zastupitelstvo města Kyjova bere na vědomí zápis ze 4. jednání Redakčního výboru 

Zastupitelstva města Kyjova. 

HLASOVÁNO (21, 0, 0)  

 

5. Rozpočtová opatření roku 2025 
 

starosta 

- upozornil na RO č. 414, kterým se de facto spouští akce stavby multifunkční haly 

v Bohuslavicích, tato stavba má začít začátkem května; město čeká na informaci z Národní 

sportovní agentury, zda získání dotace bylo úspěšné, nicméně náklady, které lze započíst do 

dotace běží od podání dotace 

 

Zastupitelstvo města Kyjova schvaluje   rozpočtová   opatření  č. 407-414  roku 2025 dle  § 84 

odst.2 písm. b)  zákona č. 128/2000 Sb.,  o obcích (obecní zřízení),ve znění pozdějších 

předpisů. 

 

HLASOVÁNO (21, 0, 0)  

 

materiál předložený přímo na jednání 

 

Zastupitelstvo města Kyjova schvaluje   rozpočtové   opatření  č. 415  roku 2025 dle  § 84 

odst.2 písm. b)  zákona č. 128/2000 Sb.,  o obcích (obecní zřízení),ve znění pozdějších 

předpisů. 

 

HLASOVÁNO (21, 0, 0)  

 

6. Schválení změny stanov VaK Hodonín a.s. 

 
Zastupitelstvo města Kyjova ve smyslu ustanovení § 85 odst. 2 písm. e) zákona  

č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, schvaluje změnu stanov společnosti 

Vodovody a kanalizace Hodonín, a.s., IČ 49454544, se sídlem Purkyňova 2933/2, 695 01 

Hodonín, ve znění předloženého návrhu. 

 

HLASOVÁNO (21, 0, 0)  

 

7. Programové dotace z rozpočtu města 

 



Zastupitelstvo města Kyjova po projednání a v souladu s ustanovením § 85 písm. c) zákona 

č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, rozhodlo o poskytnutí dotace ve výši 

200.000 Kč pro Aerobic Centrum Kyjov, z. s., IČ 08734038, na projekt „Podpora dětí a mládeže 

v celoroční činnosti v Aerobic Centru Kyjov“ a uzavření veřejnoprávní smlouvy na tuto dotaci.  

HLASOVÁNO (21, 0, 0)  

 

Zastupitelstvo města Kyjova po projednání a v souladu s ustanovením § 85 písm. c) zákona 

č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, rozhodlo o poskytnutí dotace ve výši 

180.000 Kč pro AVZO TSČ p. s. Kyjov, IČ 49939335, na projekt „Podpora činnosti AVZO“ a 

uzavření veřejnoprávní smlouvy na tuto dotaci. 

HLASOVÁNO (21, 0, 0)  

 

Zastupitelstvo města Kyjova po projednání a v souladu s ustanovením § 85 písm. c) zákona 

č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, rozhodlo o poskytnutí dotace vevýši 

240.000 Kč pro CK DACOM PHARMA KYJOV, z. s. IČ 61743291, na projekt „Na kole regi-

onem kyjovského Slovácka MCZ 32. ročník – Slovácký kros a celoroční činnost klubu 2025“ 

a uzavření veřejnoprávní smlouvy na tuto dotaci.  

HLASOVÁNO (21, 0, 0)  

 

Zastupitelstvo města Kyjova po projednání a v souladu s ustanovením § 85 písm. c) zákona 

č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, rozhodlo o poskytnutí dotace ve výši 

350.000 Kč pro FBC Dragons, z. s., IČ 03123901, na projekt „Podpora celoroční činnosti flor-

balového klubu FBC Dragons“ a uzavření veřejnoprávní smlouvy na tuto dotaci. 

HLASOVÁNO (21, 0, 0)  

  

Zastupitelstvo města Kyjova po projednání a v souladu s ustanovením § 85 písm. c) zákona 

č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, rozhodlo o poskytnutí dotace ve výši 

490.000 Kč pro FC Kyjov 1919 z. s., IČ 26673207, na projekt „Systematická podpora činnosti 

FC Kyjov 1919 z. s. v roce 2025“ a uzavření veřejnoprávní smlouvy na tuto dotaci.  

HLASOVÁNO (21, 0, 0)  

 

Zastupitelstvo města Kyjova po projednání a v souladu s ustanovením § 85 písm. c) zákona 

č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, rozhodlo o poskytnutí dotace ve výši 

200.000 Kč pro Gymnastický a taneční klub Kyjov z. s., IČ 22707956, na projekt „Podpora 

činnosti“ a uzavření veřejnoprávní smlouvy na tuto dotaci.  

HLASOVÁNO (21, 0, 0)  

 

Zastupitelstvo města Kyjova po projednání a v souladu s ustanovením § 85 písm. c) zákona 

č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, rozhodlo o poskytnutí dotace ve výši 

110.000 Kč pro HBK Kyjov z. s., IČ 28556950, na projekt „Celoroční činnost organizace v ob-

lasti sportu“ a uzavření veřejnoprávní smlouvy na tuto dotaci. 



HLASOVÁNO (21, 0, 0)  

 

Zastupitelstvo města Kyjova po projednání a v souladu s ustanovením § 85 písm. c) zákona 

č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, rozhodlo o poskytnutí dotace ve výši 

240.000 Kč pro Karate Klub Kyjov, z. s., IČ 27009343, na projekt „Celoroční činnost Karate 

Klubu Kyjov, z. s. a reprezentace města Kyjova v oblasti sportu, pořádání soutěží karate“ a 

uzavření veřejnoprávní smlouvy na tuto dotaci. 

HLASOVÁNO (21, 0, 0)  

 

Zastupitelstvo města Kyjova po projednání a v souladu s ustanovením § 85 písm. c) zákona 

č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, rozhodlo o poskytnutí dotace ve výši 

120.000 Kč pro Mažoretky KYJOV, z. s., IČ 05611652, na projekt „Podpora sportovní činnosti 

mažoretek Dejna Kyjov“ a uzavření veřejnoprávní smlouvy na tuto dotaci. 

HLASOVÁNO (21, 0, 0)  

 

Zastupitelstvo města Kyjova po projednání a v souladu s ustanovením § 85 písm. c) zákona 

č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, rozhodlo o poskytnutí dotace ve výši 

490.000 Kč pro TJ Jiskru Kyjov, z. s., IČ 44163941, na projekt „Podpora sportovní činnosti TJ 

Jiskra Kyjov v roce 2025“ a uzavření veřejnoprávní smlouvy na tuto dotaci. 

HLASOVÁNO (21, 0, 0)  

 

Zastupitelstvo města Kyjova po projednání a v souladu s ustanovením § 85 písm. c) zákona 

č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, rozhodlo o poskytnutí dotace ve výši 

480.100 Kč pro Diecézní charitu Brno, Oblastní charitu Hodonín, IČ 44990260, na projekt 

„Charitní pečovatelská služba Šardice“ a uzavření veřejnoprávní smlouvy na tuto dotaci.  

HLASOVÁNO (21, 0, 0)  

 

Zastupitelstvo města Kyjova po projednání a v souladu s ustanovením § 85 písm. c) zákona 

č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, rozhodlo o poskytnutí dotace ve výši 

889.400 Kč pro Diecézní charitu Brno, Oblastní charitu Hodonín, IČ 44990260, na projekt 

„Charitní pečovatelská služba Ždánice“ a uzavření veřejnoprávní smlouvy na tuto dotaci.  

HLASOVÁNO (21, 0, 0)  

 

Zastupitelstvo města Kyjova po projednání a v souladu s ustanovením § 85 písm. c) zákona 

č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, rozhodlo o poskytnutí dotace ve výši 

2.304.000 Kč pro Charitu Kyjov, IČ 44164114, na projekt „Charitní pečovatelská služba“ a 

uzavření veřejnoprávní smlouvy na tuto dotaci. 

HLASOVÁNO (21, 0, 0)  

 

Zastupitelstvo města Kyjova po projednání a v souladu s ustanovením § 85 písm. c) zákona 

č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, rozhodlo o poskytnutí dotace ve výši 



383.600 Kč pro Charitu Kyjov, IČ 44164114, na projekt „Kontaktní centrum – víceúčelová 

drogová služba“ a uzavření veřejnoprávní smlouvy na tuto dotaci.  

HLASOVÁNO (21, 0, 0)  

 

Zastupitelstvo města Kyjova po projednání a v souladu s ustanovením § 85 písm. c) zákona 

č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, rozhodlo o poskytnutí dotace ve výši 

611.400 Kč pro Charitu Kyjov, IČ 44164114, na projekt „NZDM, klub Bárka“ a uzavření ve-

řejnoprávní smlouvy na tuto dotaci.  

HLASOVÁNO (21, 0, 0)  

 

Zastupitelstvo města Kyjova po projednání a v souladu s ustanovením § 85 písm. c) zákona 

č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, rozhodlo o poskytnutí dotace ve výši 

189.700 Kč pro Krok Kyjov, z. ú., IČ 68684312, na projekt „Odborné sociální poradenství“ a 

uzavření veřejnoprávní smlouvy na tuto dotaci. 

HLASOVÁNO (21, 0, 0)  

 

Zastupitelstvo města Kyjova po projednání a v souladu s ustanovením § 85 písm. c) zákona 

č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, rozhodlo o poskytnutí dotace ve výši 

725.900 Kč pro Krok Kyjov, z. ú., IČ 68684312, na projekt „Sociálně aktivizační služby pro 

rodiny s dětmi“ a uzavření veřejnoprávní smlouvy na tuto dotaci. 

HLASOVÁNO (21, 0, 0)  

 

8. Individuální dotace z rozpočtu města 

 
Zastupitelstvo města Kyjova po projednání a v souladu s ustanovením § 85 písm. c) zákona 

č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, rozhodlo o poskytnutí dotace ve výši 

480.000 Kč pro Charitu Strážnice, IČ 44164335, na projekt „Teres – terénní sociální 

rehabilitace sv. Terezy“ a uzavření veřejnoprávní smlouvy na tuto dotaci.  

 

HLASOVÁNO (20, 0, 1)  

 

materiál předložený přímo na jednání 

 

Mgr. Fridrich  

- dotázal se, kolik od ZM dostala ZUŠka na Amerika tour v minulém roce – M. Macháček 

odpověděl, že 300 000 Kč 

 

Ing. Berka 

- uvítal by, aby tento materiál byl v řádných materiálech a nebyl předkládán na stůl 

- dotázal se, kolik finančních prostředků zbývá na přebytku ze Slováckého roku po odečtení 

částky pro ZUŠ –Ing. Frolcová, vedoucí FO,  sdělila, že přebytek SR z minulých let je 1 548 

000 Kč, po odečtení 350 000 Kč, bude zbývat 1 198 000 Kč 

 

MDDr. Cahlík 



-předpokládá, že v loňském roce byla Amerika tour úspěšná, proto se rozhodli jet i v letošním 

roce, konstatoval, že je nešťastné volit každý rok tuto formu žádosti o dotaci, lepší by bylo 

zakomponovat částku do rozpočtu nebo si včas zažádat o dotace v rámci programových dotací 

– starosta reagoval tím, že pan ředitel ZUŠ dostal informaci, že není v možnostech města ani 

kraje každý rok poskytovat takové částky, takže pokud bude v následujících letech další 

Amerika tour, bude bez finanční účasti samosprávy  

 

Mgr. Truschingerová 

- doplnila informace z Kulturní komise – minulý rok jeli východní Ameriku, letos jedou 

západní 

 

Mgr. Frdrich 

- sdělil, že se zdrží hlasování, a to z důvodu předložení materiálu přímo na jednání a také, že 

byť se mu vystoupení cimbálové muziky líbilo, nezdá se mu, že by jiné spolky měly takový 

prostor se prezentovat jako ZUŠ Kyjov – starosta sdělil, že ZUŠka čekala na schválení dotace 

z JMK, dle její schválené výše pak žádá Zastupitelstvo města Kyjova o zbývající chybějící 

částku, proto je materiál předložen na stůl; žádnému spolku není zakázáno se jakýmkoliv 

způsobem prezentovat  

 

Zastupitelstvo města Kyjova po projednání a v souladu s ustanovením § 85 písm. c) zákona 

č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, rozhodlo o poskytnutí dotace ve výši 

350.000 Kč pro SRPŠ základní umělecké školy v Kyjově, spolek, IČ 70283648, na projekt 

„Amerika tour 2025“ a uzavření veřejnoprávní smlouvy na tuto dotaci.  

 

HLASOVÁNO (20, 0, 1)  

 

 

9. Program regenerace MPZ Kyjov 2025 

 
Ing. Valihrach 

- dotázal se na projekt na zakrytí vzduchotechniky na střeše restaurace U Radnice – R. 

Pekárek, vedoucí ORM, firma MSO má dle smlouvy do konce května celý systém zakrýt 

lamelovým systémem 

 

Zastupitelstvo města Kyjova v souladu s ustanovením § 84, odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., 

v platném znění schvaluje Program regenerace Městské památkové zóny Kyjov 2025.   

 

HLASOVÁNO (21, 0, 0)  

 

10. Program rozvoje města 

 
D. Čmelík 

- materiál je předložen znovu, nicméně od opozice nepřišly žádné podněty k zapracování  

- sdělil, že aktualizace Programu rozvoje města byla projednána se všemi dotčenými vedoucími 

a garanty, jejich připomínky jsou v předloženém materiálu zapracovány 

 

Ing. Kölbel 



- na minulém zastupitelstvu požádal o doplnění „využití objektu bývalé hospody U Zubra“ a 

byl sděleno, že na dubnovém jednání bude předloženo možné využití i s harmonogramem – ani 

jedno z toho se nestalo – starosta sdělil, že architekt města dostal úkol zpracovat jednoduchý 

návrh možnosti využití (lékařský dům a bydlení), na červnovém zastupitelstvu bude již 

předloženo 

 

- doptal se na halu v Bohuslavicích, zda vysoutěžená částka zůstává beze změny – starosta 

reagoval, že se společností MSO je odsouhlasen harmonogram a finanční plnění, stavební práce 

se mají zahájit v prvním květnovém týdnu, žádné úpravy zeleně nejsou třeba (povolení ke 

kácení stromu, apod.) 

 

Ing. Berka  

- sdělil, že na minulém jednání žádal o komentování jednotlivých bodů garanty 

- na opakovanou žádost o předložení využití mlékárny vč. harmonogramu získal od pana 

místostarosty Čmelíka mail z května 2024, kde sděluje Finančnímu výboru, že oslovil právní 

kancelář ke zpracování nezávazného průzkumu zájmu o developerskou spolupráci – dotázal se 

tedy místostarosty Čmelíka jakou právní kancelář oslovil a jaké jsou výstupy – D. Čmelík  

sdělil, že výstupy nejsou žádné, neboť, jak bylo zmíněno na minulém jednání, se město 

jednoznačně rozhodlo jít formou družstevního bydlení, teď je tedy nutným krokem zadání 

dopracování architektonické studie a zpracování projektu ke stavebnímu povolení; podrobnější 

informace budou předloženy na červnovém jednání 

 

Ing. Berka 

- připomněl, že požádal na minulém jednání o zápisy z jednání ohledně využití mlékárny, 

neobdržel žádné – D. Čmelík již na minulém jednání sdělil, že zápisy z těchto operativních 

pracovních jednání nejsou pořizovány 

- dotázal se znovu, jestli právní kancelář byla oslovena a jaké jsou výstupy – D. Čmelík – 

oslovena byla, nicméně následně žádná smlouva nebyla uzavřena, protože se město rozhodlo 

jít formou družstevního bydlení, tedy nebyl třeba dělat další průzkum  

- připomněl, že přibližně před 6 lety byl jedním z návrhů v této lokalitě vybudování parkoviště 

 

Mgr. Truschingerová 

- připomněla, že dané záležitosti výstavby budou projednávány na červnovém zastupitelstvu 

 

17:50 odchod M. Kudely – přítomno 20 členů  

 

Zastupitelstvo města Kyjova, po projednání a v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. a) 

zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, bere na vědomí 

aktualizaci Programu rozvoje města Kyjova na léta 2023 – 2026. 

 
HLASOVÁNO (17, 0, 3)  

 

11. Návrhy členů zastupitelstva města  

 

12. Volná rozprava 
 

Ing. Valihrach 

- dotázal se, jak to časově vypadá s vybudováním nabíječek na elektroautomobily a zda jsou 

již přesně vytipována místa umístění – R. Pekárek – město má potvrzenou dotaci na 42 



dobíjecích míst, aktuálně probíhá průzkum projektové dokumentace, půjde o 21 stanic (42 

bodů) 

 

O. Matula 

- dotaz na průmyslovou zónu Traktorka – ze zápisu 67. RM se dočetl, že proběhla prezentace 

4 zájemců o tuto lokalitu, požádal o podrobné informace; požádal o informaci, zda se 

v lokalitě něco děje, když je 20 let prázdná, zda jsou uzavřeny smlouvy s investory, apod. – 

odpověděl starosta – připomněl, že majetková podstata města v této lokalitě je necelistvá a že 

je mravenčí práce získat potřebné pozemky; jsou 4 zájemci, z nichž 2 mají zájem o celou 

lokalitu, jsou tedy nyní prioritní, protože město nechce kouskovat pozemky, 2 pouze o část; 

začátkem května proběhne 3. kolo jednání s těmi dvěma většími zájemci; cílem je na 

červnovém zastupitelstvu rozhodnout o konkrétním investorovi, který by tuto lokalitu 

zhodnotil, třeba to budou rovnou investoři 2 

 

R. Kouřil, veřejnost, zástupce podnikatelského subjektu  

- firma WIKY, kterou zastupuje, byla jedním ze zájemců o lokalitu traktorka, dostali 

vyrozumění o zamítnutí 

- dotázal se, zda je investor již vybraný a kdy bude zveřejněna jeho totožnost; připadne mu 

zvláštní tajit informace o vítězi – starosta reagoval, že nejde o tajnou informaci, některá 

jednání ještě neproběhla, aktuálně jsou ve hře firmy MSO Trade a DEK, na červnovém 

zastupitelstvu by mělo být rozhodnuto 

- souhlasí, že scelovat pozemky je mravenčí práce, nicméně věří, že pokud je vůle, jde to 

- aktuální postupy mu nepřijde jako podpora kyjovských podnikatelů – starosta nesouhlasí 

s tím, že by město nepodporovalo kyjovské podnikatele, právě i firmě WIKY v minulosti 

město prodalo i vyměnilo pozemky – R. Kouřil se ohradil proti tomu, že nechce řešit 

minulost, ptá se na aktuální konkrétní záležitost 

 

Ing. Berka 

- dotázal se místostarosty Čmelíka, zda již proběhla schůzka s panem Zámečníkem, 

náměstkem hejtmana, ohledně projektu důlních vod – odpověděl místostarosta, s náměstkem 

Zámečníkem poslední schůzka proběhla začátkem roku, další by měla proběhnout 

v následujících dnech - je nachystaný projekt pro umístění technologie pro úpravu důlní vody 

na pitnou, tak aby mohla být využívána v aquacentru; jako další je připraven projekt na 

kořenovku na úpravu odpadních vod z bazénu, kde se počítá s využitím přes vodní prvek do 

toku Kyjovky, ale to až po její revitalizaci 

 

MDDr. Cahlík 

- dotázal se na projekt stavby Lidlu v areálu ČSAD, zda je aktuální – starosta sdělil, že 

poslední schůzka se zástupci společnosti Lidl proběhla asi před 14 dny, stále není jasné, zda 

investorem bude společnost Lidl nebo vlastník areálu; požaduje společnou schůzku, kde ať už 

Lidl nebo vlastník areálu garantuje skutečnosti, které byly předjednány, jsou tam náklady, 

které dle města mají jít právě za vlastníkem nebo Lidlem 

 

O. Matula 

- vznesl dotaz na rekonstrukci autobusového nádraží – starosta sdělil, že na komisi i radě byla 

prezentace návrhu vlastníka autobusového nádraží, projekt je velmi zajímavý, ale je třeba se 

vrátit do majetkové podstaty, kterou ČSAD vlastní, bylo by velmi složité zasahovat do našich 

pozemků – O. Matula sdělil, že oddalování rekonstrukce autobusového nádraží blokuje 

rekonstrukci ulice Jiráskova – starosta věří, že v červnu bude známo, jakým způsobem bude 

projekt upraven, tak aby korespondoval s návrhem a připomínkami 



 

 

 

arch. Černá, veřejnost 

- navázala na schválení programu regenerace městské památkové zóny (MPZ), kde součástí 

programu jsou nastaveny regulativy výstavby v městské památkové zóně, tyto regulativy jsou 

pouze doporučující, město nemá závaznou vyhlášku, dle které se má řídit; možností, jakým 

způsobem MPZ uchovávat ve slušném kulturním stavu není mnoho, ale jsou – proto se ptá, 

jaký názor na to zastupitelstvo má – starosta sdělil, že většina má názor takový, že město 

nechce zahalovat vizuálním smogem, proto městský architekt dostal za úkol dopracovat 

pravidla; pro příklad uvádí regulaci vizuálního smogu, tedy zamoření reklamou (celoplošné 

výlepy ploch, duplicitní výlepy, …) – nejlepším způsobem je ukazovat příklady dobré praxe 

- dala podnět k tomu, aby mikrofon koloval mezi veřejností, a to z důvodu velké nervozity 

veřejnosti – starosta v tom nevidí problém 

 

arch. Hoffmann, městský architekt 

- jako příklad nedostatečné regulace v MPZ uvedl nepovolenou reklamu/výlep přes celou 

výlohu v objektu naproti informačního centra – problém řešil i s městským památkářem a 

majitelem objektu, kde se s nesouhlasem celoplošného výlepu opírali právě o program 

regenerace MPZ, nicméně majitel požadoval striktně znát, na základě jakého zákona požadují 

odlepení 

- byl pověřen starostou, aby dopracoval formu, jakým způsobem se má vizuální smog 

v Kyjově redukovat 

- co se týče objektu Zubr – dostal za úkol navrhnout možnost využití, objekt si prohlédl a nyní 

pracuje na 3 konceptech využití (nebytové prostory – zdravotnictví; udělat nástavbu za 

větších stavebních úprav; dokoupit nárožní parcelu, následně využít jako celek) 

 

R. Kouřil, veřejnost 

- dle jeho názoru město po formální stránce funguje, chodníky jsou opraveny, veřejné 

osvětlení svítí 

- vyjádřil se k politické kultuře v Kyjově, zhodnotil klady i zápory opozice i koalice, nelíbí se 

mu „moderní“ videa, ale asi je to moderní 

- nejvíc ho ze židle zvedl vyhazov vedoucí Zdeny Kyněrové, nehodnotil důvody propuštění, 

hodnotil způsob provedení propuštění; dle jeho názoru by se město mělo bývalé vedoucí 

omluvit, a pokud se bojí, že to bude něco stát, měli by zvážit místo 2. místostarosty – reagoval 

D. Čmelík na počet místostarostů s příkladem brněnských městských částí  

 

O. Matula 

- poděkoval za příspěvek pana Kouřila 

- sdělil, že nevraživost v komunikaci na sociálních sítí a parodické profily se mu opravdu 

nelíbí a jsou za hranou 

- vyjádřil souhlas s názorem pana Kouřila na vyhazov Zdeny Kyněrové 

 

starosta 

- sdělil, že po sociálních útocích na svou osobu zvažoval ukončení ve funkci; nechce, ať je 

s tím konfrontován jeho syn 

 

Pan Kopřiva, veřejnost 

- požádal, ať se koalice a opozice přestane hádat a řeší potřebné věci, především otázku 

parkování v Kyjově (nemožnost zaparkovat u smuteční síně při pohřbu, zabetonované 



neprůjezdné ulice) – starosta reagoval, že s příslušnými vedoucími odboru je koncepce 

parkování ve městě aktuálně řešena 

 

p. Šebesta, veřejnost 

- požádal o lepší informovanost ohledně možnostech platby za svoz komunálního odpadu  

- požádal o informace k lokalitě Bukovanská – starosta sdělil, že bude předmětem jednání 

červnového zastupitelstva 

 

13. Závěr  

 
Starosta města Mgr. František Lukl, MPA poděkoval všem členům zastupitelstva města za účast 

a jednání zastupitelstva v 18:30 hodin ukončil.  

Další zasedání zastupitelstva se uskuteční v pondělí 9. června 2025 v 17:00 hodin. 

 

 

Zapsala: Ing. Hana Crhounková  

 

 

 

 

 Mgr. František Lukl, MPA                                    Bc. Antonín Kuchař 

         starosta města                         ověřovatel zápisu 

 

 

 

 

 

       Daniel Čmelík                             Mgr. Ivo Pojezný 

1. místostarosta města          ověřovatel zápisu 

 

 

 

 

 


